
Z á p i s   z  Výroční členské schůze OPT
                                              TJ KOTVA Braník ze dne 4.2.2008

     Výroční členskou schůzi zahájil ing.Pešata a předal řízení schůze ing. Svatému.

     Pracovní představenstvo bylo zvoleno ve složení:  Jirka Havelka
                                                                                           Miloš Svatý
                                                                                           Václav Pešata

VČS schválila program schůze.
Následovala volba komisí a to mandátová, návrhová a volební. Volby proběhnou aklamací.

Výbor OPT navrhl do komise:     Mandátová:  Pokorná, Šváb, Hrdinová
                                                         Návrhová:     Šťastný, Vojta, Pešata ml.
                                                         Volební:         Svobodová, Foch, Pícha
Dále byla odsouhlasena změna pořadí bodů programu VČS a to v tom smyslu, že bod č4 bude
zařazen až za bod č.8.

Zprávu o činnosti oddílu v roce 2007 přednesl ing.Pešata. Všechny naplánované akce
proběhly úspěšně a V.Pešata všem vedoucím akcí poděkoval. Vzhledem k tomu, že VČS je
letos volební schůzí, poděkoval V.Pešata odstupujícím členům výboru OPT, a to Pavle
Voborské a ing.Kněžkovi.

Dalším bodem naší VČS je Plán činnosti oddílu v r.2008. Plán je opět rozdělen na část jarní,
letní a podzimní,zimní. Výbor OPT i jednotliví jeho členové, kteří akce připravují a vedou,
přípravě akcí věnovali maximální péči. Vedoucí jednotlivých akcí o svých výletech krátce
pohovořili a pozvali členy OPT k účasti na nich.

K bodu „Členské příspěvky a povinnosti v r.2008“  :
Pro rok 2008 byly příspěvky stanoveny takto
           -    do OPT TJ Kotva Braník                         Kč  70,-
           -    čl. příspěvky do TJ Kotva                         Kč  400,-  dospělí a výdělečně činní
                                                                                     Kč  280,-   studenti a mládež do 15 let
                                                                                     Kč  200,-   důchodci
Splatnost příspěvků do 31.3.2008 !

Povinností pro členy v r.2008 je tedy zaplatit členské příspěvky do 31.3.2008 a v průběhu
roku odpracovat brigádu v areálu TJ v Braníku ve výši 5 hodin podle pravidel platných pro
rok 2008.

Diskuse  :
Ing.Pešata informoval o velmi tíživé finanční situaci v TJ Kotva. Rok 2007 z hlediska
finančního zisku dopadl neúspěšně. Výbor TJ je nucen tuto situaci řešit.
Jakub Šťastný přednesl soupis potřeb OPT pro zajištění jeho činnosti, navrhl, aby tento
soupis byl součástí usnesení VČS OPT.
Jakub Šťastný dále přednesl Stanovisko výboru OPT k současné situaci v TJ Kotva . Navrhl,
aby toto Stanovisko bylo součástí usnesení VČS OPT.
Ing.Pešata podal vysvětlení k několika dotazům na některé položky nákladů TJ v r.2007.



Dále VČS přistoupila k vyhodnocení oddílové soutěže , vyhodnocení vypracoval a přednesl
Jakub Šťastný.

Následujícím bodem schůze byla zpráva mandátové komise, a to : OPT má 151 členů, dnešní
schůze se účastní 94 členů, tj. 62%. VČS je usnášeníschopná.

Volby nového výboru OPT  :  plénum navrhlo způsob hlasování aklamací. Výbor OPT byl
zvolen dle kandidátky, pro kandidátku hlasovalo 90 přítomných a 4 se zdrželi.
Dále se hlasovalo o návrhu kandidátů na Výroční konferenci TJ  :  navrženi a schváleni byli

Foch Petr                                                     Paulus Josef
Kroupa Jaroslav                                         Svatý Miloš
Martinů Miroslav                                      Vančura Milan
Pokorná Zora                                             Benáčková Eva
Třešňák Jiří                                                Pešatová Anna st.
Vachtlová Eva                                             Kněžková Marta
Marešová Alena                                          Klimánek Bohuslav
Kvardová Věra                                           Ženíšková Ludmila

Náhradníci   :     Dušek Jan
                             Káš Vladimír
                             Srbová Hana
                             Jirkovská Milena
                             Šváb Oldřich
                             Gula Milan
                             Vyhnanovská Jiřina
Návrh byl přijat 100% zúčastněných.

VČS jednomyslně přijala návrh usnesení.

Závěrem VČS ing.Pešata poděkoval odstupujícímu výboru a novému popřál úspěch
v činnosti.

zapsala   :   Kvardová                                                     schválil   :   Pešata




